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Diyalogsuzluk fikirlerin paylaşılamazlığı ile pareleldir.

  

Eğer diyalog kuramazsanız başarılı olamazsınız. 

  

Tartışma, eleştirme, bilgi paylaşma, öneride bulunma, öncelik belirtme gibi kavramlar kişilere
göre değişkendir. Her birey ayrı fıtratlarda, ayrı beyin yapılarında, ayrı fiziki yapılarda
yaratılmıştır. Nasıl ki; başbakanımız her karşı fikir belirteni düşman gibi görüyor, esip gürlüyor,
tahammülsüzlük gösterebiliyorsa, bir diğerimiz tüm olan bitenleri olumlu karşılayabiliriz.

  

Ana fikirler yeri ve zamanına göre genel ve yerel bazlı değişebiliyor. 

  

Bu bağlamda yerel hizmetler bakımından beklentiler ile genel hizmetler bakımından beklentiler
farklı olmaktadır.

  

Fatsa’da geçen hafta Cumartesi günü bir ilk yaşandı.

  

Buna diyalog ortamı sağlandı diyebiliriz. Kısa da olsa milletvekili ile bir tartışma ortamı yaratıldı.

  

Fatsa Ticaret Odası öncülüğünde AK Parti Milletvekili İhsan Şener ile bir araya gelindi. Sivil
Toplum Kuruluşu temsilcileri, basın mensupları ve milletvekili bir ilki gerçekleştirdi. İlçemizdeki
genel gidişat ve yapılması gerekenler tartışıldı. Kaymakan ve belediye başkanı da bu toplantıda
hazır bulundu. Bir eksiklik göze çarptı. Siyasi parti temsilcileri ya davet edilmedi ya da
katılmamaları uygun görüldü. Oysa siyasi partiler olmadan bu toplantıların amacına ulaşması
olanaksız olur. Daha işin başında sayılırız. Bir sonraki toplantıda partilerin temsilcileri de davet
edilebilir. 

  

İhsan Şener bu istişari toplantıların devamlı yapılması gerektiğinin altını çizdi. Zira; Sayın vekili
ilk kez bu toplantıda çok ilgili gördüm. Umarım hedeflendiği gibi ayda bir kez vekille ilçe
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gönüllüleri ile yetkiyi elinde bulunduranlar bir araya gelir. 

  

Ticaret Odası Başkanımız Tayfun Karataş’a böyle bir başlangıçla ilçe sorunlarının tartışıldığı bir
platform başlattığı için teşekkür etmek gerekir. 

  

Â 

  

Fatsa Belediyespor kongre yapacak

  

Fatsa Belediyespor 22 Haziran 2014 Pazar günü Kültür Sarayında kongre yapacak. Çoğunlık
sağlanamazsa bir hafta sonra aynı salonda çoğunluk aranmaksızın kongre icra edilecek.

  

Aldığımız bilgilere göre şu ana kadar yönetime talip olan kimse yok. 

  

Mevcut başkan Muammer Coşkun “... ben artık yokum” diyor.

  

Sanırım 3 dönemdir aynı yönetim işbaşındaydı. 

  

Her dönem şampiyonluk hedefi koyup yüksek miktarlı transferler ve harcamalar yapan ve bir
türlü şampiyon olamayan mevcut yönetim, çıtasını hep yüksek tuttu. Oysa geçen sezon başında
yüklü bütçelerle değil de altyapıya dönük bir takım oluşturulması yönünde öneriler sunulmuştu. 

  

Üç sezonda en az 3 trilyon para harcayan takım, önümüzdeki sezonda nasıl davranacak
bilemeyiz. Ancak duyumlarımıza göre bu sezonda belediye yardımda bulunmayacak. Zaten
geçen sezonlarda belediyeden çıkan para nereden baksanız bir buçuk trilyonun üzerindedir.
Yeni sezonda bu destek olmayacak.
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Fatsa Belediyespor takımına seçilecek yeni yönetim hesabını ve hedeflerini belediyeden yardım
almamak üzerine oluşturmalı. 

  

Öyle sanıyorum ki; gelecek sezonda çıta yükselmeyecek. Hatta aynı ligde kalma mücadelesiyle,
alt yapıya önem verilecek. Çünkü her dönem 1,5 trilyon paranın heba olmasının bir anlamı
olmamalı. 

  

11 kişilik bir takımda sizin altyapınızdan yetişen yerel elemanlar oynamıyorsa maliyetiniz de
yüksek oluyor.

  

Geçmişi eleştirmek kolay, artık geleceği oluşturmanın hesapları yapılmalıdır. 

  

Fatsa Belediyespor yönetimine talip olacaklar umarım alt yapıya önem verir, Fatsa ve çevre
ilçelerdeki yetenekli gençleri taspit ederek takımı temelden yeniden oluştururlar.

  

Â 

  

“Erdem Gedikoğlu”

  

“Erdem Gedikoğlu” ismini genç kuşaklar tanımaz.

  

Hatta ticari ve siyaset dönemlerini de... 

  

Erdem abi Doğru Yol Partisinin duayenlerindendir. Emek Otelini işlettiği dönemleri hatırlarım.
Ancak 1960’lı yıllardaki nakliyecilik yıllarını bilmem. Şimdi inzivaya çekilmiş durumda.
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 Geçenlerde Erdem abi ile tesadüfen telefonla görüştüm. 

  

Tabii ki kendisi yaşayan bir tarih. 

  

77 yaşına geldiğini söyledi. 

  

Erdem Gedikoğlu’nu tanıyanlar onun ne kadar konuşkan olduğunu bilirler. 

  

Bende telefonda kendisiyle uzun uzun konuşma fırsatı buldum.

  

Kısaca; Erdem abinin geçmişi bir çok macerayla dolu. Anılarını anlatsa günler alabilir. 

  

Yaşadığı maceralı geçmişe dair iki dörtlük okudu. Sizlere aktarıyorum...

  

Bir sarhoş, Topal Osmanin mezar taşına söyle yazmış...

  

“Sefa ile yaşasan da hiç,

  

Cefa ile yaşasan da hiç.

  

Madem ki bu dünya bir hiç,

  

Gece de iç, gündüz de iç...”
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“İnsanoğlu hilebazdır, bilir işin fendini.

  

Kime iyilik yapar isen, sakın ondan kendini...”

  

Ders çıkarmak isteyenlerin kulaklarına küpe olsun...
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